
                                         P  R  O  T  O  K  Ó  Ł  nr  XLIV/2013

z obrad sesji Rady Miejskiej w Barczewie, która odbyła się w dniu 19.08.2013r

Miejsce obrad  -  sala  konferencyjna w Urzędzie Miejskim w Barczewie;

Godzina rozpoczęcia obrad    -   12.00;

W obradach  sesji  uczestniczyło  13 radnych – zgodnie z załączoną listą obecności

Do punktu 1.
Obrady XLIV sesji otworzył, powitał zebranych i stwierdził prawomocność jej obrad,
Przewodniczący Rady Miejskiej w Barczewie pan Zbigniew Chlubicki;

Do punktu 2.

Pan Jarosław Bonus – wnoszę  o zdjęcie z obrad dzisiejszej sesji punktu 10;

Wniosek pana Bonusa przyjęty został jednogłośnie.

Porządek obrad po zmianach:

3.Przyjęcie protokółu z obrad poprzedniej sesji Rady Miejskiej;
4.Informacja na temat przygotowania obiektów szkolno-przedszkolnych (realizacja
napraw i remontów) do rozpoczęcia nowego roku szkolnego;
5.Informacja dotycząca ilości uczniów, którzy będą  uczęszczać do placówek
szkolno-przedszkolnych w roku szkolnym 2013/2014;
6.Projekt uchwały w sprawie nieodpłatnego przejęcia od Agencji Nieruchomości
Rolnych Oddział Terenowy w Olsztynie nieruchomości;
7.Projekt uchwały w sprawie nadania nazwy dla placu położonego w Barczewie;
8.Projekt uchwały w sprawie nadania nazw ulic drogom  publicznym i drogom
wewnętrznym, położonym  we wsi Nikielkowo;
9.Projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody na przejęcie z Zakładu Energetyki
Cieplnej Spółka z o.o  w likwidacji w Barczewie;
10.Projekt uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy
Barczewo na lata 2013-2022;
11.Zmiana budżetu Gminy Barczewo na 2013r;
12.Projekt uchwały w sprawie zmiany Uchwały  nr XXXIX(241)13 Rady Miejskiej w
Barczewie z dnia 25 marca 2013r w sprawie poboru podatku od nieruchomości,
podatku rolnego oraz podatku leśnego od osób  fizycznych w drodze inkasa,
określenia inkasentów i wysokości  wynagrodzenia za inkaso;
13.Sprawozdanie z wykonania budżetu Gminy Barczewo za I półrocze 2013r;
14.Projekt uchwały w sprawie uchylenia Uchwały nr XLI(222)13 Rady Miejskiej w
Barczewie z dnia 28 stycznia 2013r …............. ;
15.Rozpatrzenie skargi;
16.Sprawozdanie z działalności stałych Komisji Rady Miejskiej;
17.Sprawozdanie Burmistrza  Barczewa z działalności między sesjami Rady
Miejskiej;

 



18.Interpelacje  i  zapytania  radnych;
19.Zapytania Sołtysów i Przewodniczących Rad Osiedlowych;
20.Odpowiedzi na bieżące zapytania;
21.Sprawy  różne i wolne wnioski;
22.Zakończenie obrad XLIV/13 sesji Rady Miejskiej w Barczewie.

Porządek przyjęty został przez Radę Miejską w Barczewie.

Do punkt 3

Protokół z obrad poprzedniej sesji Rady Miejskiej przyjęty został jednogłośnie bez
uwag.

Do punktu 4.

Informację przedstawiła pani Hanna Chyżyńska – dyrektor Miejskiego Zespołu
Oświaty i Zdrowia w Barczewie.
Informacja stanowi załącznik do protokółu.

Do punktu 5.

Informację przedstawiła pani Hanna Chyżyńska. Informacja jest załącznikiem do
protokółu.

Do punktu 6.

Wyjaśnienia do projektu uchwały w sprawie nieodpłatnego przejęcia od Agencji
Nieruchomości Rolnych Oddział w Olsztynie nieruchomości przedstawiła pani
Paulina Zalewska-Wójcik.

Pani Urszula Mosakowska -  opinia Komisji Rolnej jest pozytywna.

Rada Miejska  w  Barczewie   j e d n o g ł o ś n i e   podjęła:

                                        U  C  H  W  A  Ł  Ę   nr  XLIV(284)13
w sprawie nieodpłatnego przejęcia od Agencji Nieruchomości Rolnych  Oddział  w
Olsztynie nieruchomości.

Do punktu 7.

Pani Zalewska-Wójcik przedstawiła wyjaśnienia do projektu uchwały w sprawie
nadania nazwy placu położonego w Barczewie.

Pan Andrzej Moszczyński – opinia Komisji Regulaminowej jest pozytywna.

Rada  Miejska   j e d n o g ł o ś n i e   podjęła:

 



                                   U  C  H  W  A  Ł  Ę   nr   XLIV(285)13
w sprawie nadania  nazwy  dla  placu położonego w Barczewie.

Do punktu 8.

Wyjaśnienia do projektu uchwały w sprawie nadania nazw ulic drogom publicznym i
drogom wewnętrznym położonym we wsi Nikielkowo przedstawiła pani Paulina
Zalewska-Wójcik;

Pan Andrzej Moszczyński – opinia Komisji Regulaminowej jest pozytywna.

Rada Miejska w Barczewie   j e d n o g ł o ś n i e   podjęła:

                                   U  C  H  W  A  Ł  Ę  nr   XLIV(286)13
w sprawie  nadania nazw ulic drogom publicznym i drogom wewnętrznym,
położonym we wsi Nikielkowo.

Do punktu 9.

Wyjaśnienia do projektu uchwały w sprawie wyrażenia zgody na przejęcie z
Zakładu Energetyki Cieplnej Spółka z o.o w likwidacji w Barczewie ruchomości.

Pan Edward Maciejewski – opinia Komisji do Spraw Gospodarczych jest
pozytywna.

Rada Miejska w Barczewie  j e d n o  Ł o ś n i e   podjęła:

                                    U C H W A Ł Ę   nr   XLIV(287)13
w sprawie wyrażenia zgody na przejęcie z Zakładu Energetyki Cieplnej Spółka z
o.o w likwidacji w Barczewie ruchomości.

Do punktu 10  i  punktu 11.

Zmiana WPF:

wyjaśnienia przedstawiła pani Dorota  Kondratowicz  -  Skarbnik Miasta.

Pan Jan Suliński  -  opinia Komisji Finansów Publicznych jest pozytywna.

Rada Miejska   j e d n o g ł o ś n i e   podjęła:

                                     U C H W A Ł Ę   nr   XLIV(288)13

w sprawie  zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Barczewo na lata
2013-2022.

 



Wyjaśnienia do zmiany budżetu na 2013 r przedstawiła pani Dorota Kondratowicz.

Pan Jan Suliński – opinia Komisji Finansów Publicznych jest pozytywna.

Rada Miejska w Barczewie   j e d n o g ł o ś n i e   podjęła:

                                       U C H W A Ł Ę  nr   XLIV(289)13
w sprawie zmiany budżetu  Gminy Barczewo na 2013r.

Do punktu 12.

Wyjaśnienia do projektu uchwały przedstawiła pani Dorota Kondratowicz.

Pan Edward Maciejewski – uważam, że powinniśmy zastanowić się nad tym
dlaczego Sołtysi tak często rezygnują ze sprawowania tej funkcji. Proponuję zwołać
spotkanie, na którym zostanie przeprowadzona szczegółowa analiza tej sytuacji.

Pan Lech Nitkowski -  - każda rezygnacja jest to wybitnie indywidualne  podejście
do tego. W małych społecznościach  tak się dzieje. My indywidualnie zajmujemy się
sprawami wsi i analizujemy to bardzo dokładnie. Jeżeli jednak Państwo uważacie
za stosowne to jestem w stanie przygotować informację na temat tego dlaczego tak
się dzieje.

Rada Miejska   j e d n o g ł o ś n i e   podjęła:

                                       U C H W A Ł Ę   nr  XLIV(290)13
w sprawie zmiany Uchwały nr XXXIX(241)13 Rady Miejskiej w Barczewie z dnia 25
marca 2013r w sprawie poboru podatku od nieruchomości,podatku rolnego oraz
podatku leśnego od osób fizycznych w drodze inkasa, określenia inkasentów i
wysokości wynagrodzenia za inkaso.

Do punktu 13.

Pan Zbigniew Chlubicki przedstawił opinię Regionalnej Izby Obrachunkowej w
sprawie przedstawionego sprawozdania z wykonania budżetu Gminy Barczewo za
I półrocze  2013 roku.

Sprawozdanie z wykonania budżetu  Gminy Barczewo za I półrocze 2013 r
przedstawił Burmistrz Barczewa pan Lech Jan Nitkowski, który powiedział
m.innymi:
-trwają prace związane z odwodnieniem ulicy Warmińskiej i Nadrzecznej. Zadanie
to jest ciężkie do wykonania ze względu na  duże spadki terenu;
-wykonaliśmy oznakowanie tras kajakowych;
-pobudowaliśmy place integracyjne w miejscowościach: Odryty, Niedźwiedź,
szynowo i Ramsowo;
-trwa budowa zbiornika małej retencji w Łęgajnach;
-zakończyliśmy prace projektowe parkingu na ul.Miłej;

 



-trwa projektowanie  odcinków dróg gminnych w Nikielkowie i Niedźwiedziu;
-ogłosiliśmy przetarg na modernizację drogi gminnej w Kaplitynach;
-zagospodarowano przestrzeń publiczną w Kronowie;
-trwają prace przy budowie ulicy Migdałowej w Wójtowie;
-trwa opracowywanie dokumentacji modernizacji ulicy Traugutta;
-przygotowywana jest dokumentacja budowy 4 budynków socjalnych;
-trwają prace związane z budową zbiornika małej retencji w Sklajbotach;
-trwa budowa kanalizacji w Barczewku. Jest tam 80% zaangażowania robót;

Pan Jan Suliński – opinia Komisji Finansów Publicznych jest pozytywna;

Radni nie mieli uwag do przedstawionego sprawozdania z wykonania budżetu
Gminy Barczewo za I  półrocze 2013r.

Do punktu 14.

Pani Hanna Chyżyńska  przedstawiła wyjaśnienia do proponowanego projektu
uchwały.

Pan Edward Maciejewski – uważam, że na przyszłość należy dołożyć większej
staranności przy podejmowaniu takich uchwał;

Pani Hanna Chyżyńska – w obecności moich pracowników zadałam pytanie
prawnikowi zatrudnionemu w MZOiZ czy przy podejmowaniu tych uchwał (pensum)
nie należy przeprowadzić wcześniej konsultacji ze związkami zawodowymi. W
odpowiedzi usłyszałam, że nie ma takiej potrzeby. Wobec takiej opinii śmiało
przedstawiłam te uchwały na sesjach Rady. Okazuje się, że niestety konsultacje
były wymagane w tych sprawach;

Pani Alina Jakończuk – jak to się ma do zwiększonego pensum. Usłyszałam, że
uchylenie tych uchwał nie ma  wpływu na pensum.

Pani Hanna Chyżyńska  - o pensum decyduje  organ prowadzący . Opinia
związków zawodowych może być brana pod uwagę ale  wcale nie musi. My w
związku z tą uchwałą nikogo nie zwolniliśmy.

Pani  Teresa  Lutarewicz -  nie ma innego wyjścia uchwały należy uchylić ale na
przyszłość należy to robić poprawnie.

Rada Miejska w Barczewie   j e d n o g ł o ś n i e   podjęła:

                                        U C H W A Ł Ę  nr  XLIV(291)12
w sprawie uchylenia  Uchwały nr XXXVII(222)13 Rady Miejskiej w Barczewie z dnia
28 stycznia 2013r …...................................     .

Do punktu 15.

 



Pan Krzysztof Ludwiniak - po dokładnej analizie skargi Pani Anny Kopeć  Komisja
Rewizyjna uznała skargę za bezzasadną. Całe uzasadnienie zawarte jest w
projekcie uchwały.

Na sesji obecnych jest 10 radnych.

Rada Miejska  9 głosami „za” przy 1 głosie „wstrzymującym”  podjęła:

                                         U C H W A Ł Ę  nr  XLIV(292)13
w sprawie rozpatrzenia skargi Pani Anny Kopeć.

Do punktu 16.

Sprawozdania stałych Komisji Rady Miejskiej w Barczewie przedstawili
przewodniczący tych Komisji.

Do punktu 17.

Sprawozdanie  ze swojej działalności między sesjami Rady Miejskiej w Barczewie
przedstawił Burmistrz Barczewa pan Lech Jan Nitkowski.

Do punktu 18.
Interpelacje i zapytania radnych:

Pani Alina Jakończuk:
-podczas wielkiej ulewy w dniu 12  lipca 2013r woda wymyła krawężniki przy
schodach za starym cmentarzem. Należy to naprawić;
-na jakim etapie są prace związane z nowym oznakowaniem  ulic  w Barczewie?
-dlaczego po ubiegłorocznej awarii wieży ciśnień tak bardzo zmienił się smak
wody?

Pan Andrzej Moszczyński:
-proszę o odpowiedź na pismo  w sprawie budowy budynków socjalnych;

Pan Zbigniew Chlubicki:
-jest do wglądu;

Pani Halina Bronka:
-dlaczego po regulacji rzeki Kiermas płynie mętna woda?

Pan Edward Maciejewski:
-co z projektem kanalizacji Nikielkowa i czy ten projekt obejmuje całą wieś?
-kiedy będzie opracowany dla Nikielkowa mpzp (zmieniony)?
-co z pozwoleniem na budowę finalnej drogi Wójtowo-Nikielkowo?
-czy prawdą jest, że nie będzie realizacji zadania budowy kanalizacji i burzówki na
Osiedlu Domków Jednorodzinnych w Barczewie?

 



-prośba o pomoc  w likwidacji skrzynek pocztowych ustawionych w Nikielkowie,
które są w opłakanym stanie. Prosimy Burmistrza jako właściciela terenu o
wystąpienie do Urzędu Pocztowego o zabranie tych skrzynek. Mieszkańcy
wnioskują o dostarczanie korespondencji do domów ;

Pan Jarosław Bonus:
-kiedy będzie wykonany parking na Miłej, kiedy to się rozpocznie?

Pan Zbigniew Chlubicki:
-14 czerwca 2013r zwracałem się  z pismem o zajęcie stanowiska w sprawie
mieszkanki Barczewa, która ma trudną sytuację  mieszkaniową;

Do punktu 19.

Pan Jan Zieliński – Łęgajny:
-w jaki sposób opłacany będzie wywóz śmieci z koszy , które ustawione są  na
terenie wsi i na przystankach autobusowych?
-kto powinien sprzątać chodniki przy drodze powiatowej?

Pan Staniszewski – Stare Miasto:
-czy przewidywana jest budowa kanalizacji deszczowej od nowobudowanego
budynku przy ul.Warmińskiej?
-w Tumianach zakupiono pług do równania dróg, dlaczego nie został on
przekazany  do Zakładu Gospodarki Komunalnej?

Pan Adam Perczyński – Wójtowo:
-zbliża się nowy rok szkolny. Dzieci zaczną dojeżdżać do szkół. Czy
zdyscyplinowano kierowców  busów  aby przestrzegali rozkładu jazdy;

Pan Rejnold Human – Leszno:
-z Leszna nie ma żadnej komunikacji. Aby dojechać do Barczewa to trzeba przejść
8,5 km do Bartołt skąd następnie można dojechać  do Barczewa;

Pan Zbigniew Chlubicki udzielił głosu  dla przedstawicieli  Polskich Sieci Elektro-
energetycznych, Spółka Akcyjna, którzy  przedstawili temat ewentualnej budowy
linii przesyłowej 400kV Olsztyn Mątki- Ostrołęka. Materiały przedstawione na sesji
stanowią załącznik do protokółu.

Do punktu 20.

Odpowiedzi.

Pan Zbigniew Chlubicki:
-dla pani Haliny Bronka – na poprzedniej sesji mówiła pani o  kłopotach z
wyrzucaniem popiołu do pojemników. Popiół jest to odpad komunalny i nie ma
problemy z jego wrzucaniem do pojemnika.;

 



-wniosek Sołtysa Nikielkowa skierowany do mnie – traktuję jako inicjatywę 
uchwałodawczą. Zawsze mówimy, że musimy się pochylić nad  uchwałami.
Należy przeczekać pewien okres aby móc stwierdzić co jest dobre a co złe. Wiele
pan w swoim piśmie zarzuca. Może pan to skierować do innego organu, który
władny jest aby te uchwały uchylić.
Nad tymi uchwałami jeszcze nie raz się pochylimy.

Pan Andrzej Moszczyński – nasza Komisja spotka się w tej sprawie w miesiącu
październiku.

Pan Lech Nitkowski:
-dla pani Haliny Bronka – mętność wody w rzece sprawdzimy;

Pan Krzysztof Zdziarstek odpowiada dla pana E.Maciejewskiego:
-projekt kanalizacji Nikielkowa – jest podpisana umowa na wykonanie aktualizacji
projektu. Termin wykonania przewidziany jest na 4 grudnia 2013r. Mam nadzieję, że
zostanie termin dotrzymamy. Projekt nie obejmuje całej wsi Nikielkowo;
-droga Nikielkowo-Wójtowo – pozwolenie jest bezterminowe. Jak uzyskamy środki
to będziemy to robić.

Pan Lech Nitkowski – dla pana Edwarda Maciejewskiego:
-zmiana m.p.z.p – w dalszym ciągu nie mamy zgody GDDKIA. Jest to w dalszym
ciągu w uzgodnieniu;
-zadanie na Osiedlu Domków Jednorodzinnych – jest to trochę półprawdy. Firma
powiedziała, że nie da rady w terminie wygenerować wymaganych dokumentów.
Jednakże  pan Kasprzak z naszej Spółki ZWIK dopracowuje  dokumenty
-droga Nikielkowo- Wójtowo – chcemy aby to weszło w „schetynówki”. 
-usunięciem skrzynek pocztowych zajmiemy się;

-dla pana Bonusa – parking na Miłej – chciałbym to rozpocząć ale na ten rok nie
mamy środków. Będziemy się rozglądać za środkami;
-dla pana Zielińskiego – opłaty za wywóz nieczystości z koszy – jeżeli państwo
będziecie uważali, że mamy za to zapłacić to zapłacimy. Poprzednia Rada
postanowiła, że opłaty za to regulowane były z funduszu sołeckiego;
Sprzątanie chodników – jeśli nie ma pasa zieleni to sprząta właściciel przylegającej
do tego chodnika posesji. Jeśli jest pas zieleni rozdzielający posesję od chodnika to
sprząta to właściciel drogi.
-dla pana  Staniszewskiego – sprawa pługa do dróg – Tumiany zakupiły to za
środki pochodzące z ich funduszu sołeckiego i nikomu nie muszą przekazywać;
-dla pana Humana – brak dojazdu- firma przewozowa zmonitorowała sytuację i
stwierdziła, że im się  te przewozy nie opłacają. Gdyby Gmina dopłaciła tyo firma
wykonywała by tam kursy. Nie ukrywam, że w przyszłorocznym budżecie Gminy
będziemy się zastanawiali nad tym problemem. Musimy to zmonitorować;
-dla pani Aliny Jakończuk – projekt oznakowania naszych ulic jest gotowy. Chodzi
tylko o akceptację rozpoczęcia tego. Chodzi o ruch okrężny wokół ratusza. Lepiej
aby była tu na pewnym odcinku ulica jednokierunkowa. Uważam, że ulica
Mickiewicza powinna być ulicą główną.

 



Rada Miejska  zaakceptowała koncepcję Burmistrza Barczewa dotycząca
oznakowania ulicy jednokierunkowej i zachowania ulicy Mickiewicza jako ulicy
głównej.

-dla pani Jakończuk – jakopść wody pitnej wynika z tego, że od ubiegłego roku
Barczewa jest bardzo monitorowane;
-dla pana Perczyńskiego – monitoring dojazdów busów – myślę, że  pracownicy
wiedzą, że należy to robić
-dla pana Staniszewskiego – wody opadowe – tam ma być zbiornik jako rezerwuar
zbiornika małej retencji.

Do punktu 21.

Pani Halina Bronka – na dzień dzisiejszy ja i moi sąsiedzi nie możemy narzekać na
firmę EKO Biskupiec, która wywozi nieczystości. Firma ta wywozi śmieci bardzo
często, od ręki. Niestety wokół jest brudno. Proszę aby teren Starego Miasta,
szczególnie wokół śmietników był sprzątany;

Pan Edward Maciejewski:
-drogi powiatowe – serdecznie proszę radnych powiatowych o współprace i
interwencję w sprawie ich naprawy. Zmobilizujcie się  aby powiat o to zadbał.
Trzeba tam naprawdę kimś potrząsnąć. Uważam, że takich dróg powiatowych w
takim złym stanie mnie ma w całym naszym kraju;

Pan Zbigniew Chlubicki:
-proszę o naprawienie naszego chodnika  na starej „16” (Wójtowo);

Pani Halina Bronka:
-niedługo będziemy składać wnioski do budżetu. Czy sprawy, które nie zostały
wyjaśnione w powiecie  mamy składać do powiatu?

Pan Jan Zieliński:
-w  Łęgajnach chodniki zasypane są ziemią – czy nie można tego uregulować
Uchwałą (sprzątanie);

Pan Andrzej Moszczyński:
-na tych chodnikach najgorzej jest w okresie zimowym. Nie wszyscy mieszkańcy je
odśnieżają (tam gdzie jest pas zieleni) i wówczas jest naprawdę ciężko. Myślę, że
obowiązek odśnieżania chodników przez mieszkańców powinna egzekwować Straż
Miejska (cała ulica Olsztyńska);

Pan Andrzej Maciejewski:
uważam, że sołtysi rezygnują ze sprawowania tej funkcji, ponieważ muszą do tego
dopłacać z własnej kieszeni a jeszcze do tego wnioski, które kierują do samorządu
wrzucane są niestety do śmietników;

Pan  Zbigniew Chlubicki:
-ja pana nie obrażałem ;

 



Pan Andrzej Maciejewski:
-nie miałem takiego zamiaru, ale teraz mieszkańcy będą czekać jak długo pan się
będzie  zastanawiał. Chciałem tylko pokazać, że głos  sołtysów nie jest brany pod
uwagę. Może tak być, że co sesję będziemy rezygnować ze sprawowania tej
funkcji;

Pan Lech Nitkowski:
-nie wiem skąd się biorą  u pana takie pomysły. Uważam, że  nasz współpraca z
sołtysami naszej gminy jest bardzo dobra. Jesteśmy z sołtysami na bieżąco ze
wszystkimi  sprawami;
Śmieci – na dziś próbujemy  związać koniec z końcem jeżeli chodzi o zapłatę dla
wykonawcy wywozu nieczystości. Musimy poczekać i zobaczymy  ile będzie
śmieci segregowanych.
Jeżeli chodzi o sprzątanie przy śmietnikach to ci którzy zabrali śmieci mają
posprzątać teren wokół.
Harmonogram wywozu nieczystości – dzisiaj go nie zmienimy, wnioski proszę
kierować do Komisji Regulaminowej i Ochrony Środowiska;

Pan Adam Perczyński – sołtys Wójtowa:
-ja uważam, że  my jako sołtysi powinniśmy występować na piśmie z wnioskami,
zapytaniami na temat tego czy jesteśmy zadowoleni, czy nie;

Pan Wrzosek – Łapka:
-do pana burmistrza – w miesiącu styczniu tego roku, podczas Zebrania Wiejskiego
 Sołectwa Łapka, które odbyło się na tej sali – obiecał pan uregulować sprawę
odpowiedniego, prawidłowego oznakowania  Łapki. Nic się w tym kierunku,
niestety, nie zadziało. Nie ma żadnej reakcji z pana strony  w tej sprawie. Karetki
pogotowia mają problemy z dotarciem do osób potrzebujących takiej interwencji;

Pani Krystyna Szter – radna powiatu olsztyńskiego:
-jeżeli chodzi o naprawę dróg powiatowych – to chciałam państwa poinformować,
że w ostatnim posiedzeniu sesji pan Starosta przeznaczył 200 tysięcy zł  na
załatanie dziur w drogach powiatowych. Zwrócę się do pani Plocek o to aby
udzieliła  odpowiedzi na piśmie na zadane przez państwo pytania;

Pani Halina Bronka:
-ja jako Halina Bronka jestem zadowolona z wypowiedzi panów sołtysów z
Nikielkowa i z Wójtowa. Inicjatywa sołtysa  z Nikielkowa była bardzo cenna.
Sam fakt, że wskazał pan wiele trudności w tym temacie jest dla nas pouczający a
odpowiedź pana  Chlubickiego  była niestety pouczeniem dla pana sołtysa  i było to
nieładne;

 



Do punktu 22.
Zbigniew Chlubicki – stwierdzam wyczerpanie porządku obrad oraz brak quorum
na sesji.
W związku z powyższym zamykam obrady XLIV/13 sesji Rady Miejskiej w
Barczewie.

Protokółowała:
Barbara Kwapis
                                                                               Przewodniczący
                                                                               Rady Miejskiej w Barczewie

                                                                               Zbigniew Chlubicki

 


